



standard
chartered

Priority Private / Priority Banking – 2026 Liverpool FC Match Lucky Draw Winner Announcement

Thank you for your participation in the Priority Private / Priority Banking – 2026 Liverpool FC Match Lucky Draw.

Winners will be notified by relationship managers in December 2025 based on the winner's contact information as shown in our record.

Below list of winners have won TWO tickets to one designated Liverpool Premier League Match at Anfield that takes place between January and May 2026* and HKD10,000 Cash Rebate as subsidy for Flight Tickets.

*Selection of the Liverpool Premier League Match and ticket class are at sole discretion by SCB

Remarks:

1. Each match ticket can only be used once. Once the match tickets are successfully delivered, the match tickets are your sole responsibility. Please ensure that the match tickets are kept in a safe place. Lost, stolen or expired match tickets will not be re-issued or replaced.
 2. Terms and conditions apply. Please refer to the terms and conditions of Priority Private / Priority Banking – 2026 Liverpool FC Match Lucky Draw and the additional terms and conditions in the match tickets.
-

Winner list for Priority Private:

Client Name	Client Mobile Phone Number (As per the Bank's Record)
CHIU L** H***	9185****
MOK Y** M** B****	9259****
OR M**	9751****
YAM K**** Y***	9180****
SHUM L** C**	9490****
HUANG V*****	9485****
CHUNG C** H***	9122****
WONG K* C***	6176****
DING R**	6998****
WANG J*****	6943****

Winner list for Priority Banking:

Client Name	Client Mobile Phone Number (As per the Bank's Record)
CHOI K**** W*	6030****
LI Y** F***	6123****
CHENG L** K**	9875****
CHEUNG M*** O*	9834****
CHAN T** Y**	9366****
MAK S**** Y***	9688****
LAM C** L****	9803****
CHENG L** Y**	6064****
LIN H*****	9508****
W* S*	5166****



standard
chartered
渣打銀行

優先私人理財/ 優先理財 - 2026 利物浦 FC 比賽大抽獎得獎結果公布

多謝您參與優先私人理財/ 優先理財 - 2026 利物浦 FC 比賽大抽獎。

我們將根據得獎者於本行紀錄之聯絡資料，透過客戶經理於 2025 年 12 月 通知得獎者有關得獎結果。

下列得獎者贏得 2 張 2026 年 1 月至 5 月期間於晏菲路舉行之利物浦 FC 指定賽事*之門票 及 HK\$10,000 機票現金回贈。

*抽獎獎品之利物浦 FC 賽事場次及門票等級將由本行決定並保留最終決定權。

註：

1. 每張門票只可使用一次。門票一經發出並成功送遞給您後，則由您承擔所有責任，如有遺失、被盜、破損或逾期，將不予重發。
 2. 受條款及細則約束。請詳閱優先私人理財/ 優先理財 - 2026 利物浦 FC 比賽大抽獎之條款及細則，與及門票上額外條款及細則。
-

優先私人理財得獎者名單：

客戶姓名	客戶聯絡電話號碼 (根據本行紀錄)
CHIU L** H***	9185****
MOK Y** M** B****	9259****
OR M**	9751****
YAM K**** Y***	9180****
SHUM L** C**	9490****
HUANG V*****	9485****
CHUNG C** H***	9122****
WONG K* C***	6176****
DING R**	6998****
WANG J*****	6943****

優先理財得獎者名單：

客戶姓名	客戶聯絡電話號碼 (根據本行紀錄)
CHOI K**** W*	6030****
LI Y** F***	6123****
CHENG L** K**	9875****
CHEUNG M*** O*	9834****
CHAN T** Y**	9366****
MAK S**** Y***	9688****
LAM C** L****	9803****
CHENG L** Y**	6064****
LIN H*****	9508****
W* S*	5166****